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P r o t o k ó ł   Nr XIII/2016 

z obrad zwyczajnej sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 22 lutego 2016r. 

XIII zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 16.05 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy,  Pani Elżbieta Dominiczak.  

- powitała radnych, sołtysów, Pana Wójta, Panią Skarbnik, radcę prawnego Pana Pawła 

Bogackiego 

- stwierdziła quorum radnych – na 15 radnych obecnych 14 radnych, nieobecny 1 radny, który 

usprawiedliwił swoją nieobecność; Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 

Pan Radny Andrzej Żmijak zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad i wykreślenie punktu 12 

dotyczącego uchwały o regulaminie cmentarzy  komunalnych. W zamian w tym punkcie 

zamieścić przyjęcie protokołu komisji rewizyjnej w spawie skargi Radnego Pana Bogusława 

Pawlaka. 

Pani Skarbnik złożyła wniosek o wykreślenie punktu 5 dotyczącego de minimis z powodu 

braku opinii UOKiK w tej sprawie 

W ostatnim punkcie swoją sprawę przedstawi Pan Krzysztof Wolańczyk- lekarz. 

 

Głosowanie nad usunięciem z porządku obrad punktu 5 dot. de minimis. 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Wniosek przeszedł jednogłośnie 

 

Zmiana punktu 12 na przedstawienie sprawozdania komisji rewizyjnej dot. skargi Radnego 

Bogusława Pawlaka i usunięcie punktu 12 w poprzednim brzmieniu.  

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Wniosek przeszedł jednogłośnie 

 

Głosowanie nad przyjęciem punktu 11 jako przedstawienie protokołu komisji rewizyjnej 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Wniosek przeszedł jednogłośnie 

 

Głosowanie na  usunięciem z porządku obrad punktu 15, a teraz 14 dotyczącego informacji  

o kosztach poniesionych w 2015r. przez ZUK Krzeszyce na ciągnik Zetor. 

 

3 glosami za , 9 przeciw i 2 wstrzymujących się od głosu 

Wniosek został odrzucony 

 

 

 

 

 



2 
 

Porządek obrad przed zmianą: 

1. Sprawy regulaminowe: 

       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2015r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Krzeszyce na lata 2016-2020,      

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia formularzy dotyczących podmiotu i przedmiotu 

podatku od nieruchomości rolnym i leśnym,.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców  

w ramach pomocy de minimis  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym na miejsce na maszcie  usytuowanym na dz. 376 w Krzeszycach 

stanowiącym  własność Gminy Krzeszyce, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym na budynek użytkowy  stanowiący własność Gminy Krzeszyce 

położony w obrębie  Karkoszów, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych, 

położonych na terenie, Gminy Krzeszyce, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości niezamieszkałych, 

położonych na terenie  Gminy Krzeszyce,. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami 

Gminy Krzeszyce. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do dzierżawy lokalu użytkowego 

stanowiącego własność Gminy Krzeszyce położonego w Krzeszycach  przy ulicy 

Gorzowskiej 7/8. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu Cmentarzy Komunalnych oraz opłat 

obowiązujących na Cmentarzach Komunalnych w Gminie Krzeszyce. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia  zasad przyznawania i wysokości diet dla radnych 

Rady Gminy Krzeszyce oraz  zwrotu kosztów podróży służbowych r. 

14. Przyjęcie planów pracy Rady Gminy i Komisji Rady Gminy Krzeszyce. 

15. Przyjęcie opinii w sprawie informacji o kosztach poniesionych w 2015r. przez ZUK 

Krzeszyce na ciągnik Zetor 

16. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 

17. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

18. Zakończenie obrad. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała nowy porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie 14 głosami za i przedstawiał się 

następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2015r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Krzeszyce na lata 2016-2020,      
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4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia formularzy dotyczących podmiotu i przedmiotu 

podatku od nieruchomości rolnym i leśnym,.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym na miejsce na maszcie  usytuowanym na dz. 376 w Krzeszycach 

stanowiącym  własność Gminy Krzeszyce, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym na budynek użytkowy  stanowiący własność Gminy Krzeszyce 

położony w obrębie  Karkoszów, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych, 

położonych na terenie, Gminy Krzeszyce, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości niezamieszkałych, 

położonych na terenie  Gminy Krzeszyce,. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami 

Gminy Krzeszyce. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do dzierżawy lokalu użytkowego 

stanowiącego własność Gminy Krzeszyce położonego w Krzeszycach  przy ulicy 

Gorzowskiej 7/8. 

11. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej dotyczącego skargi Radnego Bogusława 

Pawlaka. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia  zasad przyznawania i wysokości diet dla radnych 

Rady Gminy Krzeszyce oraz  zwrotu kosztów podróży służbowych r. 

13. Przyjęcie planów pracy Rady Gminy i Komisji Rady Gminy Krzeszyce. 

14. Przyjęcie opinii w sprawie informacji o kosztach poniesionych w 2015r. przez ZUK 

Krzeszyce na ciągnik Zetor 

15. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 

16. Przedstawienie sprawy Pana Krzysztofa Wolańczyka. 

17. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

18. Zakończenie obrad. 
 

 

b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

Pan Radny Roman Kruszakin zauważył błąd w protokole dot. liczby głosujących w jednym  

z punktów. Poprawiony protokół z XII sesji zostanie przyjęty na następnej sesji 

 

Ad.2  

Pani Skarbnik wyjaśniła i przedstawiła  sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli za 2015r., które zostało przyjęte przez radnych do wiadomości. 

 

Ad. 3 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIII/73/2016 w sprawie Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie 

Krzeszyce na lata 2016-2020. 

 

13 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów.  
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Ad 4 

 

Pani Skarbnik przedstawiła błędy, które zostały zakwestionowane przez Nadzór  

w poprzedniej wersji uchwały dotyczącej  określenia formularzy dotyczących podmiotu 

 i przedmiotu podatku od nieruchomości rolnym i leśnym.  

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść poprawionej  uchwały XIII/74/2016 w sprawie 

określenia formularzy dotyczących podmiotu i przedmiotu podatku od nieruchomości rolnym 

i leśnym. 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

Ad. 5 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIII/75/2016 w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym na miejsce na maszcie  

usytuowanym na dz. 376 w Krzeszycach stanowiącym  własność Gminy Krzeszyce 

 

12 glosami za , 1 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

Ad. 6 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIII/76/2016 w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym na budynek użytkowy  stanowiący 

własność Gminy Krzeszyce położony w obrębie  Karkoszów, 
 

13 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

Ad.7  

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIII/77/2016 w sprawie wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych, położonych na terenie, Gminy Krzeszyce. 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

 

Ad. 8  

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIII/78/2016 w sprawie wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości niezamieszkałych, położonych na terenie  Gminy Krzeszyce. 
 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

Ad. 9 
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Pan Radca Paweł Bogacki wyjaśnił konieczność podjęcia uchwały w spawie konsultacji 

społecznych oraz zmiany, które zostały dokonane w stosunku do poprzedniej wersji zgodnie  

z wytycznymi nadzoru 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIII/79/2016 w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Krzeszyce. 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

Ad. 10 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIII/80/2016 w sprawie przeznaczenia  

do dzierżawy lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Krzeszyce położonego  

w Krzeszycach  przy ulicy Gorzowskiej 7/8. 

 

13 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

Ad. 11  

 

Pan Radny Andrzej Żmijak przedstawił protokół z komisji rewizyjnej dot. skargi Radnego 

Pana Bogusława Pawlaka.  

  

Pan Radny Andrzej Żmijak konieczność wprowadzenia procedury w montowaniu lamp 

ulicznych oraz wyciągnięcia konsekwencji w stosunku do Pana Tadeusza witkowskiego.  

 

Pan Wójt wyjaśnił zasady montażu nowych lamp oraz ich koszt. 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak zgłosił wniosek, aby zaprosić na spotkanie przedstawiciela firmy 

Eneos. 

 

Pani Sołtys Małgorzata Andruszko: zgłaszając awarię dodzwoniłam się do Poznania jest 

straszna biurokracja. 

 

Pani Skarbnik: niestety tak jest. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: zapytał czy podpisanie niekorzystnej umowy z firmą Eneos 

było konsultowane z Radcą. Pan Witkowski twierdzi że nie bo to firma monopolista,. Pan 

Witkowski nie jest Radcą. 

 

Pan Radca Paweł Bogacki: zapoznałem się po podpisaniu, sprawdziłem czy zapisy umowy są 

zgodne z prawem. Nie opiniuje umów pod względem ekonomicznym. O tym decydują 

decydenci, umowa jest zgodna z prawem. Ja nie jestem ekonomistą. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: żeby w przyszłym roku nie zażądano podwójnej stawki. 

 

Pan Wójt: co roku dochodzą nowe punkty oświetlenia. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: straciliśmy na lampach 8 tys. Proszę nie mylić z przekazami, 

czy nie można umów przed podpisaniem konsultować z ekonomistą. 
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Pan Wójt: zmieniły się zasady umów. 

 

Pan Radca Paweł Bogacki: czy mamy teraz więcej punktów? 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: czy płacimy od punktu, większa opłata bo więcej lamp, 

zabrano nam jeszcze 8 tys. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: czy doradca ekonomiczny mógł to sprawdzić? 

 

Pan Wójt: te umowy są do negocjacji. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: Pan Witkowski nie jest w tym biegły. To ma działać sprawnie. 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak: obniżenie kosztu montażu lamp to ważna kwestia. Trzeb ustalić 

jedne kryteria. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski potwierdził, iż problem z nadmiernym świeceniem lap  

w dzień jest poważny. 

 

Pan Sołtys Józef Pizuńsaki: dają nowe wkłady i te lampy świecą jak nowe. Trzeba wszystkie 

lampy zgłosić,. 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak odczytał ponownie wnioski z komisji rewizyjnej. 

 

Pan Wójt przekazał zebranym nr telefonu do pana Tadeusza Witkowskiego, aby zgłaszać do 

niego awarię lamp. 

 

Ad.12 

Pan Radny Bogusław Pawlak: poprosił Panią Skarbnik o powód wykreślenia z uchwały 

zwrotów za paliwo. 

 

Pani Skarbnik: wyjaśniła iż wynika to z przepisów, gdyż nie można różnicować wysokości 

diet. Koszty obsługi rady wzrosną, ale zmieści się ta zmiana w budżecie. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIII/81/2016 w sprawie ustalenia  zasad 

przyznawania i wysokości diet dla radnych Rady Gminy Krzeszyce oraz  zwrotu kosztów 

podróży służbowych 

 

10 glosami za , 0 przeciw i 4 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów. 

 

Ad.13 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński: zgłosił wniosek o zmianę planów pracy Rady i dopisanie 

pracy nad strategią rozwoju gminy na lata następne oraz do planów pracy komisji sportu 

opracowani strategii rozwoju sportu na terenie Gminy Krzeszyce. 

Głosowanie na wnioskiem Pana Radnego Wiesława Małaczyńskiego dopisanie nowego 

punktu do planów pracy rady -  opracowanie strategii rozwoju gminy i do planów komisji 

sportu opracowani strategii rozwoju sportu na terenie Gminy Krzeszyce. 
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14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Wniosek przeszedł jednogłośnie 

 

Głosowanie nad przyjęciem planów pracy Rady Gminy i Komisji Rady Gminy Krzeszyce  

z uwzględnieniem wniosku Pana Radnego Wiesława Małaczyńskiego. 

 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie. 

 

Ad. 14 

 

Przyjęcie opinii w sprawie informacji o kosztach poniesionych w 2015r. przez ZUK 

Krzeszyce na ciągnik Zetor. 

 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 2wstrzymujących się od głosu 

Opinia została przyjęta większością głosów. 

 

Na wniosek Pana Radnego Bogusława Pawlaka Pani Przewodnicząca odczytała treść 

informacji sporządzonej przez ZUK dotyczącej ciągnika Zetor. 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński: przedstawiono informację czyli koszty. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: ciągnik będzie nasz i koszty ulegną zmniejszeniu. 

. 

Pan Radny Wiesław Małaczyński należy ciągnik bardziej obciążać pracą. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: czy przy wyrażeniu zgody na prowadzenie działalności  

w zakresie wywozu ścieków, można sprawdzić czy dany przedsiębiorca posiada odpowiednie 

uprawnienia. 

 

Pan Wójt: nie ma jak ograniczyć konkurencji, tylko ilość przyjętych ścieków. 

 

Ad. 15  

 

Dnia 11 stycznia odbyło się spotkanie się z Dyrektorem Firmy ENEA Mariuszem 

Łukowskim. 

13 stycznia w PWSZ w Gorzowie odbyło się spotkanie informacyjne pt.: Program Rozwoju 

Transportu Drogowego 

14 stycznia spotkałem się z Panią Agnieszka Sławiak w sprawie transportu osób 

niepełnosprawnych. Następnie odwiedził Urząd Gminy Starosta Pan Basiński. O godzinie 

12:00 byliśmy w LUW-e u Wojewody na spotkaniu noworocznym.  

Dnia 15 stycznia odbyło się spotkanie z AGROBAZAR w sprawie szkolenia dla rolników. 

18 stycznia byliśmy na spotkaniu w Zielonej Górze na spotkaniu informacyjnym z LRPO. 

22 stycznia odbyło się w HETMAN-ie w Sulęcinie spotkanie z Policją w sprawie współpracy 

gmin ze służbami mundurowymi. 

26 stycznia odbyło się w Urzędzie Gminy spotkanie z Powiatowym Komendantem Policji. 

27 stycznia w starostwie odbyło się  podsumowanie 2015 r. 

28 stycznia spotkaliśmy się z kancelarią Ziemski &Parner w sprawie odliczania VAT-u. 
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29 stycznia w Słońsku odbyła się uroczystość upamiętniająca 71 rocznicę zagłady więźniów 

w Sonnenburgu.  

4 lutego spotkanie w Zielonej Górze w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska dot. 

studni na Malcie. 

5 lutego spotkałem w Urzędzie Gminy się ze Starostą. O  godzina 17:00 odbyło się spotkanie 

w sołectwie Studzionka. 

6 lutego o godzinie 16:00 otwarcie nowego obiektu zakładów Przetwórstwa Mięsnego 

„Sobieraj”. 

9 lutego odbyło się spotkanie w Urzędzie Gminy z Dyrektorami szkół i przedszkola. 

12 lutego spotkałem się z Panem Adamem Majewiczem w sprawie rejestracji OSP Kołczyn w 

Krajowym Systemie Ratownictwa. 

18 lutego o godz. 10:00 w GOK-u obyło się szkolenie rolników. 

19 lutego odbyło się spotkani w wykonawcą studni na Malcie panem Szlachtyczem 

 

Ad.16 

Pan Krzysztof Wolańczyk przedstawił problematykę związaną z koniecznością dostosowania 

Ośrodka Zdrowia do obecnych wymogów oraz chęci budowy przez niego nowego ośrodka. 

Poprosił również o pomoc w znalezieniu atrakcyjnej i spełniającej wszelkie wymogi 

lokalizacji. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak opuścił obrady około godz. 18.15. 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński: celowość wizyty doktora jest słuszna, powinniśmy się 

zająć tym na komisji. 

 

Pan Krzysztof Wolańczyk: nie oczekuję decyzji już dzisiaj. 

 

Pan Radny Roman Kruszakin: czy myślał już Pan docelowo o jakieś działce? 

 

Pan Krzysztof Wolańczyk: jak najbliżej centrum. 

 

Pan Radny Roman Kruszakin: jaka powierzchnia? 

 

Pan Krzysztof Wolańczyk: do 120m. 

 

Ad. 17 

 

Pan Wójt poprosił sołtysów, aby zostali po zakończeniu sesji w celu omówienia 

harmonogramu spotkań. Poinformował również o terminach wyborów uzupełniających na 

sołtysa w sołectwach Krzemów oraz Marianki. 

 

Pan Sołtys Tomasz Blatkiewicz: kiedy będzie woda na Malcie? 

 

Pan Wójt: przedstawił problem  z wykonawcą. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: jeszcze ostatnio Pan Wójt mówił, że będzie kopał dwie 

dziury. 

 

Pan Wójt: wyjechał i zostawił miejsce pracy. Odbyło się spotkanie, niestety ten odwiert jest 

stracony i trzeba robić nowy. 
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Pan Radca Paweł Bogacki: wyjaśnił jak jest skonstruowana umowa, na razie gmina nie 

poniosła żadnych kosztów. Konieczne jest wezwanie eksperta i sprawdzenie czy to co mówi 

pan Szlachtycz jest prawdą czy nie. Następnym krokiem będzie sprawdzenie poprawności 

projektu. 

 

Pan Sołtys Józef Pizuński: zgłosił konieczność naprawy drogi w okolicy Kołczynie na trasie 

22. 

 

Pan Wiceprzewodniczący: podpowiedział aby napisać wniosek do Pana Witkowskiego i do 

powiatu. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: zapytał czy dzierżawa budynków w obrębie Karkoszowa nie 

koliduje z planami inwestycyjnymi. 

 

Pan Wójt wyjaśnił zasady dzierżawy budynków na strefie i poinformował o trzymiesięcznym 

okresie wypowiedzenia w przypadku pojawienia się inwestora. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: jakie są kryteria zapraszania na spotkania dla 

przedsiębiorców? 

 

Pan Wójt; może ktoś został pominięty sprawdzimy to. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: ja dostałem zaproszenie, ale moja żona już nie. Prowadzi 

działalność już dłuższy czas. Nie są zapraszani przedsiębiorcy prowadzący działalność 15, 20 

lat.   

 

Pan Wójt: nie ma sprecyzowanych kryteriów, zaprasza się na podstawie listy osób 

prowadzących działalność. 

 

Pan Radny Grzegorz Musztyfaga: moja żona prowadzi działalność 5 lat i tez zaproszenia nie 

dostała. 

 

Pan Wójt: poprawimy i uaktualnimy listę i będziemy wysyłać zaproszenia do wszystkich. 

 

Pan Wójt: była komisja w spawie sportu i dostaliśmy informacje. 

 

Pan Przewodnicząca: powiadomienia o komisji powinny pójść pisemnie. 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński: nie mogą, bo koperty z ofertami nie są podpisane. 

 

Pan Wójt: powiadomiono kluby. 

 

Pan Radny Grzegorz Musztyfaga: nie było tylko Rudnicy. 

 

Pan Wójt: to tylko opinia komisji i ich propozycja podziału. Pieniądze powinny iść do klubów 

gdzie jest większość członków z naszej gminy 
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Pan Radny Andrzej Żmijak: można zrobić parytet, na ilość członków klubu z terenu naszej 

gminy. 

 

Pan Wójt: ważne są tez drużyny młodzieżowe. 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak: kluby z największą ilością młodych zawodników. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: zgłosił problem związany z parkingiem dla rodziców 

przywożących dzieci do szkoły, który posiada liczne uskoki. Poprosił o interwencję w tej 

spawie. 

 

Pani Sołtys Małgorzata Andruszko dziękuje Radnym za informacje o różnych sprawach!! 

 

Pan Radny Ryszard Smoliński: pracownicy gminy zdewastowali kawałek prywatnego płotu. 

 

Pan Wójt: jeśli moi pracownicy dostają polecenie. Idą po mapkę do Pani Anny Waraksy  

i mają obowiązek to sprawdzić. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: powinien tam jechać Pan Witkowski i nimi pokierować. 

 

Pan Wójt: Pan Krzysztof Dominiczak powinien pójść po mapkę.  I to sprawdzić. Ten błąd 

został już naprawiony. 

Pan Radny Ryszard Smoliński: tam zostało gruzowisko. 

 

Pan Wójt: najlepiej, aby ta droga stała się wewnętrzną, a nie gminną. Bo jeśli ma być gminna 

to mogą po niej jeździć wszyscy.  

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: mam nadzieję, że pieniądze będą podzielone uczciwie. Wybrał 

Pan swoją komisję, później sam Pan podzielił pieniądze. 

 

Pani Sołtys Małgorzata Andruszko: po co przychodzimy na sesję, nie możemy się 

wypowiedzieć – to parodia!! 

 

Pan Wiceprzewodniczący: kiedy Pan zajmie się drogami gminnymi na wsiach? 
 
 

Pan Wójt: rada przyjęła w budżecie 105tyś. Na sport i mniej na konserwację dróg. Musimy 

doposażyć ZUK. 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński: która gmina ma tyle długów? 

 

 

Pan Radny Grzegorz Musztyfaga: poprzednia radni i wy narobiliście długów. 

 

Pan Radny Ryszard Smoliński: były obietnice, że mieszkańcy nie będą musieli upominać się 

o drogi. 

 

Pan Wójt: chce ściągnąć inwestorów, w tym roku zaoszczędziliśmy na odśnieżaniu. 
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Pani Dyrektor GOK Małgorzata Grancewicz: chciałam poprosić o sugestię od zebranych 

dotyczące imprez, na pewno dojdzie kilka terminów. Będzie strefa kibica. Zwracam się do 

klubów sportowych o sprecyzowanie czego i jakiej pomocy oczekują z mojej strony. 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński: co do terminarza, żeby wszystkie kluby były informowane 

wcześniej. 

 

Pani Sołtys Marzanna Rzemieniecka: co z biegiem Śladami Wiosny? 

 

Pani Dyrektor GOK Małgorzata Grancewicz czekam na odzew z państwa strony. 

 

Pan Radny Ryszard Smoliński: takiej imprezy nie można przygotować w ciągu jednego dnia. 

 

Pani Sołtys Marzanna Rzemieniecka: miało być już wszystko załatwione, już miesiąc temu,  

a teraz to się przeciąga. 

 

Pani Dyrektor GOK Małgorzata Grancewicz: nie można tylko narzekać. 

 

Pani Sołtys Marzanna Rzemieniecka: chcemy biegów, wszyscy nimi żyjemy. To wszystko się 

ciągnie, a fundusz sołecki. 

 

Pani Dyrektor GOK Małgorzata Grancewicz: nie mam dostępu do funduszu sołeckiego, mogę 

zapewnić wszelką pomoc merytoryczną, przygotować plakaty i całe zaplecze. 

 

 

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uwagę i zamknęła obrady XIII sesji rady 

Gminy VII kadencji. Obrady zakończono ok. godz. 19.15. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

………………………….. 

/Marta Buczkowska/ 

 

 


